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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA PERMANENT DE LA FACULTAT 

DE BIOCIÈNCIES CELEBRADA EL DIA 11 DE MARÇ DE 2014 

 

A Bellaterra, a les 12:10 hores del dia 11 de març de 2014, es reuneix la Junta Permanent de la 

Facultat de Biociències, en sessió ordinària i sota la presidència del Degà, actuant de fedatari el 

Secretari de la Facultat i amb l'assistència dels següents membres de la Junta: 

Aluja Paris, Maria Pilar 

Barragán Leiva, Anna 

Boix Borrás, Ester (en substitució de Francesc 

X. Avilés) 

Capella Pujol, Joan 

Collazos Salgado, Lourdes 

Cuevas Ruíz, Francisco 

Fernández Gallegos, M. Rosario 

Gaju Ricart, Núria 

Granero Moya, Ignasi 

Guardia Valle, Laia 

Guijarro Martín, M. Àngeles 

Gunsé Forcadell, Benet 

Hervás Sánchez,  José Pablo 

Lurbe Gil, Pilar 

Llagostera Casas, Montserrat 

LLoret Maya, Francisco 

Llugany Ollé, Mercé 

Malgosa Morera, Assumpció 

Mallorquí Graupera, Montserrat 

Martí Clúa, Joaquim 

Martí Ripoll, Mercè (en substitució de 

Francesc X. Navarro) 

Martínez Alonso, Maria Ramos 

Martínez Perea, Vicente 

Mas Ponte, David 

Molinero Egea, M. Amàlia 

Montpeyó Garcia-Moreno, David 

Montpeyó Garcia-Moreno, Marta 

Nogués Bara, Victòria 

Ortiz Navarro, Pablo 

Ortiz de Zugasti Carrón, Nilo 

Pedro Cos, Laura 

Piñol Ribas, Jaume 

Plana Coll, Maria 

Pleixats Rovira, Roser 

Ponte Marull, Immaculada 

Rodó Morera, Jordi 

Roque Cordova, Alicia 

Subirá de Galdàcano, M. Eulàlia 

Vendrell Roca, Josep 

Xamena López, Noel 

Zurita Carpio, Alberto 

 

Excusen assistència: 

 
Bogliolo, Massimo 

Surrallés Calonge, Jordi 

 

S’inicia la Junta Permanent de la Facultat de Biociències, essent les 12:10 h, amb el següent ordre 

del dia: 

1.      Aprovació si s’escau de l’acta de la sessió anterior. 

2.      Informe de l’equip de deganat   

3.      Constitució de les comissions de Facultat 

4.      Informes de seguiment de Titulacions i de Centre, curs 2012-2013 

5.      Calendari d'implementació del pla docent; Calendari acadèmic del curs 14-15 

6.      Presentació de la proposta de Minors 

7.      Torn obert de paraules 
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1.- Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior. 

Els alumnes Nilo Ortiz de Zugasti Carrón i Alberto Rodriguez fan un comentari en relació a la seva 

participació com a representants del CEBIO tot demanant que no es tinguin com a particulars les 

intervencions que ens fan per la seva part com a representants d'aquesta comissió, alhora que es 

queixen de la poca extensió d'alguns punts que fa difícil la seva interpretació. Se'ls hi respon que 

es tindrà en compte la seva petició. 

El secretari recorda l’error de representació en l’acta de l’11 de juliol de 2013 i explica la correcció 

de l’error. L’acta s’aprova per assentiment, juntament amb l'acta corresponent al dia 23-10-2013. 

2.- Informe de l’equip de deganat. 

Àmbit UAB. Qüestions Generals.  

El degà explica el model de dedicació docent, la seva gènesi i la recent aprovació per Consell de 

Govern (23 de gener). Fa un resum de les seves necessitats i el procés que s'ha seguit en la seva 

elaboració i la necessitat d'arribar a un consens i esmenta els trets generals que impliquen la 

aplicació del decret Wert. D'entrada ningú està en situació de 32 crèdits: hi ha un moratòria de 3 

anys l'aplicació d'aquesta dedicació màxima que, en aquest moment equivaldrà a 28 ECTS. La 

consecució d'un tram de gestió es considerarà equivalent a un tram de recerca durant els sis anys 

posteriors a la seva obtenció. També fa referència a la potencial aplicació als lectors i altres 

figures contractuals, alhora que explica la formulació de l'equació que segueix el model i la 

millora que s'ha aconseguit en relació al model inicial pel que fa a la docència experimental . 

Explica els criteris de presencialitat en funció dels nivells i recorda que el document es troba a 

l'intranet a disposició de qualsevol persona interessada. 

També fa un resum del model de càrrecs (aprovat a CdG de 5 de març) i explica que en un origen 

era un model molt rígid que limitava l'adaptació a les necessitats de cada centre.  Les millores 

que s'ha aconseguit introduir  l’han flexibilitzat una mica, tot i que segons els criteris de la 

Facultat encara hi ha una certa distribució injusta. Justifica la seva abstenció en el vot gràcies a 

l'adició d'una transitòria que reconeixia l'asimetria existent entre els diferents centres i 

departaments de la universitat i permetia una revisió de l'aplicació del model. Explica que 

considera que hi ha un problema de manca de liquiditat en la gestió de departaments complexos i 

expressa la seva esperança de que en un futur es pugui revisar. 

Explica que Gestió Acadèmica està fent una revisió de l'encàrrec docent que permetrà una 

transparència força important i que permetrà conèixer l'encàrrec docent de cada departament. 

Parla del nou model d'enquestes i la baixa participació, que ronda l'11%. Considera que fins ara 

només s'ha fet en grups de teoria i que serà difícil aplicar-ho a la docència de pràctiques.  

Explica la participació dels estudiants de nou ingrés a les proves de llengua i la baixa participació 

dels alumnes. Explica que a la nostra Facultat, més del 70% d'estudiants que la van fer 

assoleixen el nivell B2, malgrat que la participació va ser al voltant del 17%. Fa una consideració 

al voltant de la necessitat de fer una oferta de docència en terceres llengües i passa la paraula a la 

Dra. Inmaculada Ponte, la qual comenta que una gran quantitat d'alumnes participen en  

programes d'intercanvi i fa un breu resum de les diferents modalitats. Manifesta la seva 

preocupació pel balanç iń-out en detriment dels alumnes que s'incorporen a la nostra facultat des 

d'altres universitats que suposa una pressió de cara a la prorroga dels convenis. El degà fa unes 

consideracions i demana la col·laboració i proactivitat tant del professorat com de l'alumnat. La 

Dra. Ponte demana una major informació sobre l'oferta en anglès. 
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Àmbit econòmic i d'infraestructures. 

El degà explica l'aprovació del pressupost de la UAB i passa la paraula a la Vicedegana  

d'Economia, Dra. Núria Gaju, tot anunciant que en breu es farà una reunió de la Comissió 

d'Economia. També fa esment a la posada en marxa del document de normativa dels laboratoris 

docents i explica que en breu s'aplicarà. 

La Dra. Gaju explica que s'ha distribuït el 50% del pressupost teòric, tot aplicant el model dels anys 

anteriors i explica que en la propera reunió de la Comissió es debatrà si es manté. També relata 

que els romanents encara no s'han retornat i que no es té coneixement de què passarà. També 

explica la situació dels màsters, que ara seran gestionats per la Facultat i finalment parla del 

pressupost extraordinari, del qual s'ha concedit el 50% i que la Comissió d'Economia decidirà 

com es distribueix entre totes les peticions. 

En referència als laboratoris docents recorda que es van enviar uns correus electrònics al respecte i 

que hi haurà reunions amb els responsables d'aquests laboratoris i es decidirà la informació i 

logística de la implementació, que està previst que s'iniciï de cara al primer trimestre del curs 

vinent, tot fent un breu resum de les actuacions que es duran a terme. 

Finalment recorda que està vigent la convocatòria d'ajuts a la seguretat dels laboratoris. 

El degà intervé recordant la necessitat d'ajustar les despeses i que no hi ha romanents a disposició i 

recalca que és responsabilitat de tothom participar en aquesta contenció i recorda les mesures 

preventives que s'han dut a terme i que intentaran pal·liar les mancances futures. 

 

Consell d'estudiants.. 

El degà comenta la petició del Consell en referència a l'ús de la Sala de Vidre i dóna la resposta de 

les Facultats en el sentit de que no es pot cedir exclusivament i que, malgrat tot està disposició de 

qualsevol col·lectiu. Fa esment de la necessitat d'un local per als estudiants i explica el projecte 

que es va fer en el seu moment i la seva no execució en espera del resultat de la petició dels 

col·lectius implicats de poder redactar un document consensuat de normatives d'ús. Lamenta les 

informacions esbiaixades en referència al local fetes per alguns dels grups en referència a 

l'esmentat local. Dit això, comenta la necessitat de pensar en alternatives al local proposat en un 

primer moment i explica que ambdós deganats estan treballant en diverses propostes i demana 

als estudiants arribar prèviament a un acord consensuat al voltant d'aquest tema. 

 

Representació de la Facultat. 

Recorda l'acte de lliurament de diplomes i altres actes de representació i fa un agraïment especial a 

la Dra. Llagostera i la Dra. Rosario Fernandez en relació a l'Olimpíada de Biologia i explica que 

l'any vinent tindrà lloc a la UAB. 

En relació a la promoció, explica les JPO i agraeix a la Gestió Acadèmica la seva col·laboració i 

entusiasme i fa esment de la Fira de l'Ensenyament i recorda la necessitat de les tasques de 

promoció i agraeix la col·laboració dels participants. 

Passa la paraula al Dr. Martí Clúa, qui agraeix al Sr. Francisco Cuevas, la Sra. Trinidad Moraira i el 

Sr. Jose Antonio Bonilla la seva participació. 

S'obre un torn de paraules. 

La Dra. Pilar Aluja comenta que ha trobat a faltar informació a l'acta, especialment en referència al 

pagament del programa Chemoffice i manifesta que no està d'acord amb la repartició del 

pagament. També pregunta sobre els períodes de carència en referència al MDD. En referència 

als càrrecs i encàrrecs expressa que no entén la forma de repartir el diners i si es té pensat en la 
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reconsideració dels ítems variables com les tesis o quedaran fixats, amb el que es crearà un 

greuge comparatiu. En referència a les activitats de promoció comenta que hi havia poca 

visibilitat dels graus en front a la UAB. El degà li manifesta que es van fer canvis. 

L'alumne Jordi Rodó manifesta que el Consell d'Estudiants s'ha de considerar com un òrgan i no 

com a col·lectiu. També explica que els e-mails amb informació també haurien d'arribar al 

Consell d'Estudiants (p.e. el document de laboratoris docents). Finalment demana saber quans 

estudiants van votar a la Junta de Facultat. Se li respon que es té en compte el seu suggeriment i 

en referència a la participació, el secretari li comenta que va ser escassa i es comprovarà. Un cop 

feta aquesta comprovació a partir de les dades oferides per l'Oficina de Coordinació Institucional 

són els següents: 

Estudis Participació 

Grau de Biologia 0% 

Grau de Biologia Ambiental 0% 

Grau de Bioquímica 0% 

Grau de Biotecnologia 4,64% 

Grau de Ciències Biomèdiques 5,11% 

Grau de Genètica 0% (Sense candidats) 

Grau de Microbiologia 0% Sense candidats) 

Màsters 1,09% 

 

L'estudiant Nilo Ortiz de Zugasti demana quin serà el posicionament del deganat en front a les 

tutories i si es farà una remodelació del TFG en relació al MDD. 

La Dra. Pleixats fa un comentari a les manifestacions de la Dra. Ponte en relació a l'oferta en anglès 

i comenta la possibilitat de portar alumnes a assignatures de tipus més pràctic. 

La Sra. Montse Mallorquí demana la consideració del repartiment de fons respecte dels llibres. 

La Dra. Llagostera comenta que de cara a l'acta de lliurament de diplomes potser seria més apropiat 

fer-ho al juliol per a assegurar major assistència d'estudiants. També comenta el MDD i el model 

de càrrecs i encàrrecs en el sentit que ambdós s'han de veure en conjunt i que hi ha poques dades 

i que l'aplicació del model afavoreix al professorat amb pocs mèrits de recerca en general i que 

això pot tenir conseqüències sobre el model de plantilles i el perill que això suposa per a la 

nostra Facultat especialment pel que fa a la contractació de personal en formació,que es pot 

veure perjudicada. 

El degà contesta a la Dra. Aluja i li explica la repartició, la qual es va basar en usos anteriors donat  

que era l'únic indicador possible i que va afectar per igual a tots els departaments. En referència 

al període de carència explica que hi ha una clàusula que es refereix a les persones que poguessin 

accedir a una plaça de catedràtic, la qual cosa afecta a molt poc personal. Fa lectura del paràgraf 

concret, el qual corregeix un contrasentit del decret Wert. 

En referència al model de càrrec i encàrrecs, el degà manifesta que els indicadors es van fer servir 

per a obtenir el número base i la resta es va repartir d'una forma discrecional. La Dra. Aluja 

comenta que no es va poder interactuar gaire i que l'aplicació de la Transparència del Pla Docent 

i el Model de Càrrecs i Encàrrecs al model de plantilles genera dèficits i superàvits. 

De les JPO comenta que s'han fet modificacions que han reduït molt la part de la presentació 

dedicada a la UAB per tal de poder emfasitzar tot allò que es refereix ala Facultat i als nostres 

Graus. 
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Contestant al Jordi Rodó, li manifesta que a partir d'ara es denominarà com a òrgan de forma 

oficial. I en referència a la informació, li explica que rebran tota la informació pertinent. 

En resposta al Nilo i la pregunta sobre les tutoritzacions explica que tan bon punt tinguem un marc 

de referència es treballarà des de la Facultat i invita a fer propostes. En quant al TFG comenta 

que no hi ha diferències entre les Facultats. Explica els números i el seu desenvolupament futur. 

La Dra. Ponte explica les eines que es fan servir per a col·locar als estudiants in, que en molts casos 

es col·loquen en pràctiques en empreses, però que això no es visualitza externament. També 

explica que s'ha creat uns paquets  de docència de màsters en anglès i que s'està treballant per a 

oferir docència en anglès en els graus. 

El degà respon al Dr. Xamena que no hi ha una limitació per a les classes en anglès però que això 

implica un consens amb l'alumnat i que cal una predisposició favorable per part dels alumnes 

envers a aquest tema. 

En resposta a la Dra. Llagostera aprofita per a felicitar la tasca de visualització dels TFG en el web 

feta pel servei de Biblioteques. També li manifesta que l'aplicació estricta del decret Wert hagués 

rendit un model diferent i coincideix en que els departaments amplis amb una bona 

experimentalitat es veuen perjudicats i comparteix el seu punt de vista. 

El Sr. Cuevas manifesta que el lliurament de diplomes al juliol no és possible perquè la dinàmica 

administrativa fe que sigui gairebé impossible. 

La Dra. Malgosa comenta que les informacions que tenia anaven en la idea de que tots els càrrecs 

sortirien afectats negativament i que el fet que només es valori la recerca va en detriment de la 

docència perquè perjudiquen a assignatures com el TFG i pràctiques en empreses. 

Es torna al tema de la docència en anglès i la Dra. Mercè Martí comenta que és difícil consensuar 

l'idioma en obligatòries i seria millor fer-ho en optatives. La Dra. Maria Ramos Rodríguez 

comenta que es podrien incorporar els laboratoris integrats en aquesta oferta. 

L'alumne Pablo Ortiz comenta el problemes de la UAB amb els locals i la solució adoptada en el 

sentit que els espais són actualment comuns i voldria saber què es vol fer a la facultat. 

L'alumne Nilo Ortiz de Zugasti comenta que el lliurament de diplomes no és oficial i el el Sr. 

Cuevas, cap de Gestió Acadèmica contesta que també es lliuren els premis extraordinaris i que 

els diplomes certifiquen l'acabament. 

El degà contesta a la Dra. Malgosa en el sentit que hi ha moltes possibilitats i que la voluntat de la 

Facultat és compensar al màxim als coordinadors de màster i que en alguns casos es faran 

descàrregues docents que, en molts casos seran “buides” en el sentit que seran únicament 

nominals, sense substitucions, i que confia en trobar a persones disposades a assumir els càrrecs. 

Respecte a les intervencions de les Dres. Martí i Rodríguez comenta que està d'acord en fer 

enquestes i que sempre es tindrà en compte l'opinió del professorat i departaments. 

En resposta l'alumne Pablo Ortiz, manifesta que la voluntat de la Facultat és la de tenir espais propis 

sense afectar a l'hotel d'entitats de la UAB, de forma que una possible actuació seria fer una 

extensió d'aquest hotel. 

3.      Constitució de les comissions de Facultat 

El degà presenta un document que s'enviarà un cop aprovat i fa un resum de les diferents 

comissions (veure annex). Fa una explicació de les funcions de la comissió d'avaluació i la 

interpretació que es fa a la Facultat. Justifica l'absència d'estudiants a la Comissió de Docència 

Pràctica pel fet que és una comissió de caire absolutament tècnic. 

Els representants dels alumnes Alberto Zurita, Jordi rodó i Nilo Ortiz de Zugasti fan intervencions 

en el sentit de demanar una major representació d'alumnes en algunes comissions que no tenen 
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prevista aquesta representació, com la Comissió de Minors i la d'Intercanvis i la Dra. Llagostera 

demana incloure la Comissió de Treball de Fi de Grau en el llistat de Comissions de la Facultat. 

El degà comenta la baixa assistència d'alumnes a les comissions fins ara i que a les comissions 

tècniques se'ls pot convidar i que la pròpia comissió mixta pot ser convocada per cadascuna de 

les parts i que cada, alhora que recorda que els delegats de curs formen part de les comissions. 

El document s'aprova amb l'afegit de la comissió de TFG. Aquesta darrera, juntament amb la 

comissió de Docència pràctica passaran a anomenar-se Grups de Treball. 

4.      Informes de seguiment de Titulacions i de Centre, curs 2012-2013 

El secretari de la Facultat fa un resum de la gènesi de l'informe de seguiment de la Facultat tot 

explicant que es tracta d'un compendi dels diferents informes de titulació amb els afegits que 

s'ha cregut convenient afegir i que afecten a la Facultat. No es fa lectura de l'esmentat informe, 

donat que tots els membres van rebre una còpia i el document s'aprova per assentiment. 

5.      Calendari d'implementació del pla docent i Calendari acadèmic del curs 14-15 

El degà mostra el calendari i comenta que ja ha estat aprovat el calendari marc de la UAB alhora 

que fa  un comentari referent a la denominació de setmana intersemestral (setmana 20) del 

primer semestre, la qual passa a ser una setmana on es poden fer algunes activitats acadèmiques 

rebaixades i o avaluacions. 

Comenta els calendaris en procés de discussió per part de la Comissió de Graus i comenta més 

exhaustivament el calendari per setmanes de la Facultat, tot raonant l'inici provisional del dia 15 

de setembre dels primers cursos i del dia 8 per la resta i les diferents possibilitats que hi ha. El 

cap de Gestió Acadèmica comenta la dificultat de començar el primer curs el dia 8 de setembre. 

6.      Presentació de la proposta de Minors 

El degà presenta el document en pantalla. Explica la definició de minor: "paquet de coneixements 

ofert com a formació bàsica o complementària amb pocs requisits previs que s'ofereix a 

estudiants d'altres Facultats" tot manifestant que el paquet s'ha d'agafar al complert i que ha de 

tenir 60 crèdits per a poder escollir-ne 30. Explica la gènesi dels minors i tot seguit fa un resum 

de cadascun d'ells començant pel de Ciències de la Vida i les seves possibilitats, alhora que 

recalca que es tracta d'un debat obert. 

Passa la paraula a la Dra. Malgosa, que fa una explicació més extensa, on es fa palesa una 

interfacultativitat. També presenta el minor en Evolució i Paleontologia Humana i Biologia 

Forense. 

Tot seguit es passa a una discussió en la que tant els representants dels estudiants com alguns 

professors es feliciten per la idea de creació d'aquests minors i es fan algunes consideracions 

sobre la idoneïtat d'incloure o excloure certes assignatures alhora que es discuteix al voltant de 

la dificultat que pugui comportar el pla d'estudis proposat per a estudiants d'altres facultats amb 

un escàs bagatge científic, tot i que l'opinió general és la de que s'ha de potenciar la 

interfacultativitat, alhora que es qüestiona la possibilitat de fer grups nous amb aquests 

estudiants i si les mancances expressades es podran compensar amb la impartició de cursos 

propedèutics. 

El degà comenta que hi ha una entrada màxima d'estudiants i es trien assignatures sense pràctiques. 

També comenta que un estudiant d'un grau no pot cursar un minor en el seu propi grau i que els 

cursos propedèutics són inviables. Comenta que estem en una fase de debat i que cal fer tot un 

seguit de consideracions i que cal definir la finalitat del minor, la qual pot condicionar l'oferta, 
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que és minoritària i no ha d'afectar excessivament la càrrega docent. Donada la diversitat 

d’opinions, s’opta per enviar les propostes pel seu estudi a departaments i professors per tal 

d’arribar a una possible proposta de consens per la propera Junta permanent 

7.      Torn obert de paraules 

Els representants dels estudiants demanen que es respecti la franja de 13 a 15 h per a poder treballar 

i una hora lliure pels matins per a fer un espai de debat. 

El degà manifesta que serà un punt a la propera Comissió de Graus i que l'existència d'aquesta hora 

és competència de cada Grau i que ja existeix. Davant de la petició per part dels estudiants que 

aquesta hora sigui comuna, la Dra. Maria Plana explica que és molt difícil aconseguir aquestes 

franges. 

Sense cap més intervenció, s'acaba la sessió essent les 15:05 hores. 

 

Vist-i-plau. 

 

 

 

 

 

Degà       Secretari 
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Annex. Relació de les Comissions de la Facultat 



1 
 

Comissions de la Facultat de Biociències 

Document aprovat per la Junta Permanent de 11 de març de 2014 

Comissió de Graus 

Debat i gestiona afers de docència, programació, calendari i altres aspectes relacionats amb el 
desenvolupament dels estudis de Grau 

Co-presidida pel degà o degana i pel secretari/ària de la Facultat 

Membres:  Coordinadors/es de titulació 
  Gestor/a acadèmic 
  Un representant del consell d’estudiants del col·lectiu d’estudiants de grau 

 

Comissió de Màsters 

Debat i gestiona afers de docència, programació, calendari i altres aspectes relacionats amb el 
desenvolupament dels estudis de Màster 

Presidida pel vicedegà/gana de Postgraus, intercanvis i relacions internacionals 

Membres:  Coordinadors/es de màsters oficials 
  Coordinadors de màsters propis 
 Directors/ores dels departaments o dels instituts universitaris d’investigació 

vinculats als màsters adscrits al centre, o en qui deleguin 
 
  Gestor/a acadèmic 

Un representant del professorat 
  Un representant del consell d’estudiants del col·lectiu d’estudiants de màster 
 

Comissió d’Avaluació del Centre i de Seguiment del Centre 

Comissió encarregada de diverses tasques, cadascuna amb procediments específics. 

Gestiona els Informes de Seguiment anuals  
Duu a terme les tasques d’avaluació de les titulacions quan aquestes són requerides per AQU 
Estableix els criteris i les pautes  generals d’avaluació de les titulacions de la Facultat, d’acord 
amb l’article 111 de la Normativa Acadèmica de la UAB 

 Es constitueix com Comissió Mixta de les comissions de Graus i de Màsters. 

El seu plenari està format per tots els membres de les dues comissions. 
El plenari pot decidir delegar la tasca executiva a una subcomissió formada per un nombre 
menor de membres. 
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Comissió d’Afers Econòmics 

Proposa la distribució del pressupost de la Facultat; debat sobre les sol·licituds i repartiment 
d’ajuts d’infraestructura i discuteix en general de tots els assumptes relacionats amb l’economia 
de la Facultat. 

Presidida pel vicedegà/gana d’Economia, Serveis i Infraestructures 

Membres:  Dos coordinadors de titulació 
  Dos representants dels departaments   

Administrador/a de Centres 
  Un representant del personal de suport als laboratoris docents 
  Un representant del consell d’estudiants  
 
Membre convidat: gestor/a econòmic de la Facultat 
 

Comissió d’Intercanvis 

Gestiona els processos d’intercanvi 

Presidida pel vicedegà/gana de Màsters, Intercanvis i Relacions Internacionals 

Membres:  Els set coordinadors de titulació de Grau o persones en les que deleguin 
  Gestor/a acadèmic 
 

Membre convidat: Persona de Gestió Acadèmica a càrrec de la gestió d’intercanvis 
 

Comissió mixta Deganat-Consell d’Estudiants 

Constitueix l’òrgan de diàleg entre l’equip de deganat i els representants dels estudiants 

Co-presidida pel degà o degana i pel vicedegà/gana d’Estudiants i Relacions Institucionals  

Membres: Secretari-Vicedegà d’ordenació acadèmica 
Vuit representants dels estudiants, entre els matriculats a Grau i els matriculats a 
Màster 

 

Comissions de docència dels Graus 

Presidida pel coordinador/a de Grau 

Membres:  Els professors designats pel coordinador/a 
  Estudiants del Grau que representin a tots els cursos de la titulació 
 
Membre convidat: Gestor/a Acadèmic del centre 
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Comissió de Seguiment de la titulació de Ciències Biomèdiques. Comissió mixta Facultat 
de Biociències – Facultat de Medicina 

Encarregada de vetllar per una bona harmonització de la tasca docent entre les dues Facultats 
responsables de la titulació 

Membres:  Els degans/es de les Facultats de Medicina i Biociències 
  El coordinador/a de la titulació 
  Quatre professors de la titulació, dos adscrits a cadascuna de les Facultats 
  Un representant dels estudiants 

 

 

Grup de Treball de seguiment i programació del Treball Fi de Grau 

Membres:  Degà i Vicedegà d’ordenació acadèmica 
Els coordinadors/es de l’assignatura als set Graus de la Facultat 

  Un representant de la Gestió Acadèmica 

 

Grup de Treball de Docència Pràctica 

Encarregada de l’elaboració de la programació i calendari de les pràctiques de laboratori de tots 
els estudis de la Facultat 

Membres:  Els set coordinadors de titulació de Grau o persones en les que deleguin 
  Dos representants del personal de suport als laboratoris docents de la Facultat 
  Un representant dels laboratoris de Química 
  Un representant del SID 
  Un representant de la Gestió acadèmica 

 

 

 

 

Comissions ad hoc 

A 11 de març de 2014 hi ha constituïda la Comissió de Mínors, encarregada d’avaluar i generar 
propostes de mínor a oferir per part de la Facultat. 

Els seus membres són els Drs. Jordi Barbé, Assumpció Malgosa, Carme Nogués i M. Victòria 
Nogués 


